
 
 
PROTOKOLL NR:5 VERKSAMHETSÅRET 2019, FÖRT VID STYRELSEMÖTE MED HÄL-
JARP/SAXTORPS BYAFÖRENING, 2019-05-9, Tallstugan, KL.18.30 
Närvarande: Göran Wramfelt, Sven-Olof Westman, Bodil Karlström, Bertil Karlström, Lars 
Holm, Christian Jönsson och Flemming Denne.   
 Förhindrad:  
Inbjuden gäst: Helena Veraeus, Kommunfullmäktige ledamot 
  
§  1 Mötets öppnande 

 Ordf. öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna till dagens möte.  
 
§ 2. Val av justerare 

 Charli Ahl Ludvigsson valdes att tillsammans med ordföranden justera dagens pro-
tokoll. 

 
§  3. Dagordningen 

Dagordningen har varit utskickad och godkändes. 
 
§  4. Föregående mötesprotokoll 

 Protokollet är justerat och utdelat digitalt, godkändes och lades till handlingarna. 
 
§  5. Inkomna skrivelser 

 Från Judith Thotin ang. förfrågan vika fastighetsägare som finns i Häljarp och som 
hyr ut hyresrätter. (bil.1 

 
§  6.             Avgångna skrivelser 

Svar till Judith Thotin. Finns endast en fastighetsägare med hyreslägenheter. (bil.1)  
 
§  7. Rapporter 

a.Ordföranden  
Inger nytt att rapportera.  
Kassören 
Rapporterade om den ekonomiska ställningen. Några nya medlemmar har tillkom-
mit nu 476 st totalt och ett nytt företag.  Handlingarna har varit utskickade före mö-
tet. 
Rapporten godkändes. 
 Övriga 
 Ingen övrig rapport redovisades. 

 
§   8.  Aktiviteter under 2019. 
 

a Häljarpsdagen och ”knatteloppen” 
Planeringen löper vidare, Scateklubben, Häljarps IF, Lions finns med som arrangö-
rer, Häljarps Sportklubb?? Tillstånd för arrangemang? Använda fotbollsplanen? 
Behövs tillstånd? Fler medarrangörer? Företag? Planeringen fortsätter nästa möte. 

                   Beslöt att bjuda in ett antal föreningar till nästa styrelsemöte.  
                
  
 
 



 

 
   b  Nytryckning av Häljarps- Saxtorpsboken 

Ordf. har träffat tryckeriet och fått kostnadsförslag. Tryckning kommer att kosta ca: 
50 000 kr. (1000 ex) inklusive info blad.  Bertil tog upp en diskussion om tryckning-
en av boken. Hur ska ev. sponsorer presenteras?  Hel/halv eller kvartssidor?  
1500.kr per kvartsida? Diskussionen fortsätter inför beslut under hösten. 

 
 
 
 
§  9.               Valborgsfirandet i Hålan 2019 

Ordföranden framförde sitt tack till de som dragit det tunga lasset för att få arran-
gemanget i hamn. Trots eldningsförbud, sjukdom och andra problem löste det 
upp på ett föredömligt sätt. Firandet beräknades ha besökts av omkring 500 per-
soner. Ponnyridning, scouterna anordnade lekar för barn, hoppborg och en tre-
kamp med två vinnare. Scouterna ordnade brinnande facklor istället brasa. 
Arrangemanget har av utomstående bedömare bedömts som mycket lyckat.  

 
§ 10.     Övriga frågor 

Helena Veraeus, Häljarps bo och fullmäktige ledamot för Liberalerna var inbjuden 
till kvällens styrelsemöte. Syftet är att få en bättre kommunikation med kommun-
ledningen angående de frågor som byaföreningen har på dagordningen. 
En del av de frågor som diskuterades var ombyggnaden av korsningen vid ICA, 
tunga fordonstrafiken genom byn och hastighet/trafikbuller. Utbyggnad av skate-
parken, bristen på hyresrätter, utbyggnad av förskolor/skolor, bristen på trottoarer 
efter bron över Saxån och efter Barsbäckvägen vid nybyggnadsområdena, m.m. 
Helena lovade att återrapportera vad som händer.    

                           
    

§ 11      Nästa möte 
      Nästa möte bestämdes till den 13 juni, kl. 18.30, Tallstugan 
 
§ 12      Avslutning 
       Ordföranden tackade och avslutade mötet. 
 
 
Vid protokollet 
 
Sven-Olof Westman 
 
Ordföranden    Justerare 
 
 
Göran Wramfelt    Charli Ahl Ludvigsson  
  
 
 


